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Organ Kommunala Handikapprådet 
Sammanträdesdatum 2022-08-11 
 
Förvaringsplats för protokollet Närarkivet 
  
  
Underskrift Linnéa Karlsson 

 

 

Plats och tid  Sammanträdesrum Skive, Östra Esplanaden 5, Arvika,  
 kl. 13:30 - 15:15. 
 
Beslutande ledamöter  Ann-Marie Andersson (Funktionsrätt), ordförande 

Henrik Axelsson (S) 
Jonas Ås (S) 
Bertil Nilsson (Funktionsrätt) 
Amelie Eriksson (Funktionsrätt) 
Curt Edenholm (Funktionsrätt) 
Per-Olov Ålander (C), ersätter Lisa Levin (S) 

 
Övriga närvarande Börje Wahlund (M), ej tjänstgörande ersättare 
                                                      Hans Karlsson, kommundirektör, § 15 
                                                      Linnéa Karlsson, sekreterare 

 
Justerare Jonas Ås (S) 
Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 25 augusti 2022 
Paragrafer § 14 - § 18 
 
 
   
Sekreterare Linnéa Karlsson 
 
   
Ordförande Ann-Marie Andersson (Funktionsrätt)   
  
   
Justerare Jonas Ås (S)  
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Paragraf 14 Dnr KS/2022:91 
 

Föregående protokoll 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det med godkännande till 
handlingarna.  

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 2 juni 2022 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådet den 2 juni 2022  
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Paragraf 15  
 

Information om God och nära vård 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Hans Karlsson, kommundirektör, ger Kommunala Handikapprådet information om God och nära 
vård. Hans återkommer till rådet vid tillfälle för vidare diskussion.  

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning den 11 augusti 2022 
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Paragraf 16   
 

Återkoppling på frågor från tidigare möten 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger återkopplingen med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Återkoppling på frågor från tidigare möten: 

På mötet den 10 februari framfördes synpunkter på bokningssystemet för Korpralen och 
servicehuset. Jonas Ås (S) förklarar att Eva ska kolla vidare på möjligheten att kunna se lediga tider 
för lokalerna digitalt.  

På tidigare sammanträden har hörselombud diskuterats. Jonas Ås (S) förklarar att utvecklingsledaren 
ska kolla över alla ombudsroller så som hygienombud, hörselombud osv. Viktigt att hitta personal 
som är intresserad och vill ta på sig uppdraget.  
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Paragraf 17   
 

Handikapporganisationerna har ordet 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger punkten med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Handikapporganisationerna har ordet.  

Handikapporganisationerna skickade in ett antal frågor innan mötet som gås igenom: 

1. I samband med att fastighetsbolaget bytte företag för bland annat TV-sändningar så blev det 
besvärligt för många äldre dels för att många TV-apparater är för gamla och att inställningar 
är svåra att göra. Kan man få hjälp av personalen att ställa in inställningarna? 
Henrik Axelsson (S) tar med synpunkten till Arvika Fastighets AB. 
 

2. I samband med ombyggnationen av spår 1 vid järnvägsstationen, vid övergången från 
Hamngatan, uppstod en höjdskillnad på 2-3 cm.  
Amelie Eriksson (Funktionsrätt) framför synpunkten till Johan Eddeborn, mark- och 
gatuingenjör. 
 

3. Arvika kommun är känd för digitalisering inom Vård och omsorg, men vart går gränsen innan 
den personliga kontakten försvinner helt? 
Frågan diskuterades i samband med besöket från Hans Karlsson.  
 

4. Det finns ett BPS register specialiserat på särskilda boenden. Har personal tillgång till detta 
och i så fall i vilken omfattning? 
Jonas Ås (S) tar med sig frågan och återkommer med svar.  
 

5. Varför finns det outbildad personal på särskilda boenden och som inte kan språket? 
Jonas Ås (S) förklarar att man i mitten av sommaren fick signaler om detta. Rutinen som finns 
är att personal innan de börjar arbeta ska gå en teoretisk och praktisk introduktion för att 
sedan se om personen är passar för arbetet.  
 

6. Enligt protokollet från Kommunala Handikapprådets sammanträde den 14 april så har Anna 
Wikstrand ett utkast av reviderade bestämmelser för Kommunala Handikapprådet. Vad gäller 
i fortsättning och efter valet.  
Protokollsutdraget från Kommunfullmäktiges sammanträde den 27 juni 2022, § 132, delas ut 
där det framkommer att Kommunfullmäktige antog de reviderade bestämmelserna för 
Kommunala funktionsrättsrådet med tillämpning från och med mandatperioden 2023-2026. 
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7. Det har under året varit rejält varmt och kommer säkert att fortsätta så. Vad görs för att 
hjälpa omsorgstagarna? Många har själva köpt fläktar eller AC-anläggningar. Finns det 
klimatanläggningar i de olika enheterna och i så fall vart? 
Jonas Ås (S) förklarar att det finns en handlingsplan man ska tillämpa vid höga temperaturer. 
Jonas tar med handlingsplanen till nästa sammanträde.  

Utöver frågorna tar handikapporganisationerna upp: 

• Curt Edenholm (Funktionsrätt) påtalar att handikapptoaletterna vid torget inte fungerar.  

• Bertil Nilsson (Funktionsrätt) förklarar att det under lördagen på Hamnfesten spelades hög 
musik på parkeringen vid stadsparken (tivoliplatsen) och funderar på om det går att göra 
begränsningar till parkeringen på helger och nätter.  
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Paragraf 18   
 

Information från Kommunstyrelsen 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Henrik Axelsson (S) och Jonas Ås (S) ger information från Kommunstyrelsen.  

 
 

 


